
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

23.04.2021                                        м.Черкаси                                                 № 5 

 

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

Всього членів комісії    - 5 

На засіданні присутні - 3: Петренко О.М. - голова комісії, Клімов Є.П. – 

заступник голови, Таран Є.В. 

 

Відсутні: - 2: Ковальчук О.С.- секретар комісії,  Мкртчян А.А. 

 

Присутні запрошені на засідання комісії: 

Грабовський Михайло Юрійович – депутат обласної ради,  

Даниленко Сергій Миколайович – заступник директора – начальник 

управління планування регіонального розвитку Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації, 

Демиденко Ігор Дмитрович – начальник відділу дорожнього господарства 

Департаменту будівництва обласної державної адміністрації, 

Лапін Андрій Сергійович – директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації, 

Митюк Тетяна Сергіївна – заступник директора Департаменту –

 начальник управління міжбюджетних розрахунків та аналізу бюджету 

Департаменту фінансів обласної державної адміністрації, 

Синільник  Сергій Анатолійович – директор  Державного підприємства 

"Черкаський обласний фонд підтримки індивідуального житлового будівництва 

на селі", 

Чубань Сергій Васильович – директор Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства обласної державної адміністрації. 

 

 Відповідно до пункту 4.11. Положення про постійні комісії Черкаської 

обласної ради протоколює засідання заступник голови  постійної комісії  

Клімов Є.П. 
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Порядок денний: 

 

1. Про затвердження звіту за 2020 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018-2020 роки та звіту з оцінки результативності виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018-2020 роки 

Доповідає: 

Даниленко 

Сергій 

Миколайович  - голова постійної комісії 

- заступник директора – начальник управління 

планування регіонального розвитку Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної 

адміністрації  

2. Про внесення змін до обласної цільової програми підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім» на 2016-2021 

роки 

Доповідає: 

Синільник  

Сергій Анатолійович 

- директор  Державного підприємства "Черкаський 

обласний фонд підтримки індивідуального житлового 

будівництва на селі" 

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-2/VІІ 

«Про програму розвитку автомобільних доріг загального користування 

Черкаської області на 2019-2022 роки» у 2020 році 

Доповідає: 

Лапін 

Андрій Сергійович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

4. Про делегування повноважень Черкаській обласній державній 

адміністрації щодо відбору фінансової установи 

Доповідає: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту – начальник 

управління міжбюджетних розрахунків та аналізу 

бюджету Департаменту фінансів обласної державної 

адміністрації 

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020 № 4-8/VIII 

«Про обласний бюджет Черкаської області на 2021 рік» 

Доповідає: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту -начальник управління 

міжбюджетних розрахунків та аналізу бюджету 

Департаменту фінансів обласної державної адміністрації 

6. Про виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-7/VII «Про 

Програму регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними методами 

у Черкаській області на 2016 – 2020 роки» у 2020 році 

Доповідають: 

Чубань 

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства обласної 

державної адміністрації 
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Лапін 

Андрій Сергійович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

7. Про лист депутата обласної ради Грабовського М.Ю. щодо створення 

робочої групи, яка розробить довгострокову програму розвитку пасажирських 

перевезень в Черкаській області 

Доповідає: 

Грабовський 

Михайло Юрійович 

- депутат Черкаської обласної ради 

 

8. Про розгляд резолюції мітингу-протесту громадян міста Черкаси 

«Тарифи нас вбивають» «Ні – соціальному геноциду» 

Доповідає: 

Петренко 

Олег Миколайович 

- голова постійної комісії 

 

Голосування за порядок денний: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» - 0. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Даниленка С.М. про звіт за 2020 рік із проведення моніторингу виконання 

Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018-2020 

роки та звіт з оцінки результативності виконання Плану реалізації Стратегії 

розвитку Черкаської області на період 2018-2020 роки 

Проєкт рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 

звіту за 2020 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018-2020 роки та звіту з 

оцінки результативності виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2018-2020 роки» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради.  

Висновок  5/1 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» - 0. 

2. СЛУХАЛИ:  

Синільник С.А. поінформував, що проєктом рішення «Про внесення змін 

до обласної цільової програми підтримки індивідуального житлового 

будівництва на селі «Власний дім» на 2016-2021 роки» пропонується уточнити  

нормативно-розпорядчий документ, яким затверджено Правила надання 

довгострокових кредитів індивідуальним забудовникам житла на селі, а також 

коригування суми фінансування з обласного бюджету.  

Проєкт рішення додається до протоколу. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

обласної цільової програми підтримки індивідуального житлового будівництва 

на селі «Власний дім» на 2016-2021 роки» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради.  

Висновок  5/2 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Демиденка І.Д. про виконання у 2020 році рішення обласної ради від 

18.12.2018 № 28-2/VІІ «Про програму розвитку автомобільних доріг загального 

користування Черкаської області на 2019-2022 роки». 

Інформація додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про  хід   виконання   рішення  обласної  ради  від  

18.12.2018  № 28-2/VІІ «Про програму розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки» у 2020 році 

взяти до відома та продовжити контроль за його виконанням.  

Висновок  5/3 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» - 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С. поінформувала про те, що проєктом рішення «Про 

делегування повноважень Черкаській обласній державній адміністрації щодо 

відбору фінансової установи» передбачається делегувати Черкаській обласній 

державній адміністрації повноваження щодо відбору фінансової установи з 

метою залучення до бюджету розвитку обласного бюджету Черкаської області 

на 2021 рік місцевих запозичень на виконання ремонтно-будівельних робіт на 

автомобільних дорогах загального користування місцевого значення в межах 

Черкаської області. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про делегування 

повноважень Черкаській обласній державній адміністрації щодо відбору 

фінансової установи» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради.  

Висновок  5/4 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» - 0. 
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5. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С. про проєкт рішення обласної ради Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24.12.2020 №4-8/VIII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2021 рік». 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24.12.2020 №4-8/VIII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2021 рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради.  

Висновок  5/5 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» - 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Чубаня С.В. про виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-

7/VII «Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварин 

гуманними методами у Черкаській області на 2016 – 2020 роки», зазначив, що 

Програма закінчилася у 2020 році. 

Інформація додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про  виконання  рішення  обласної  ради  від   07.10.2016  № 

9-7/VIІ «Про Програму регулювання чисельності безпритульних тварини 

гуманними методами у Черкаській області на 2016-2020 роки» взяти до відома 

та погодити зняття з контролю в постійній комісії у зв’язку із закінченням 

терміну дії. 

2. Рекомендувати обласній державній адміністрації розробити нову 

програму   зі   стерилізації   безпритульних   тварин   гуманними    методами   у 

Черкаській області та внести в установленому порядку на розгляд обласної 

ради. 

Висновок  5/6 додається до протоколу. 

 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» - 0. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Грабовського М.Ю. про створення робочої групи, яка розробить 

довгострокову програму розвитку пасажирських перевезень в Черкаській 

області. 

Лист депутата Грабовського М.Ю. додається до протоколу. 

 

ВИСТУПИВ: 
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Чубань С.В. поінформував, що на даний час проводиться робота щодо 

формування та затвердження оновленої маршрутної мережі з урахуванням 

нового адміністративно-територіального устрою, утворенням чотирьох районів 

в області. Також Департаментом інфраструктури та житлово-комунального 

господарства обласної державної адміністрації узагальнюються пропозиції  

ОТГ щодо створення та внесення змін до існуючих автобусних маршрутів. 

Підготовку проєкту програми розвитку пасажирських перевезень в Черкаській 

області доцільно починати після  затвердження оновленої маршрутної мережі 

області. 

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петренко О.М. поінформував про резолюцію мітингу-протесту громадян 

міста Черкаси «Тарифи нас вбивають» «Ні – соціальному геноциду» в якій 

учасники мітингу звертаються до депутатів Черкаської обласної ради щодо 

прийняття звернення  про зниження цін на газ і електроенергію, тарифів на 

житлово-комунальні послуги для населення. Доповідач зазначив, що обласна 

рада  

у лютому 2021 року ухвалила рішення звернутися до Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, Національної комісії, що здійснює державне 

регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг, щодо врегулювання 

питання підвищення тарифів. 

Текст резолюції мітингу-протесту додається до протоколу.  

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

 

 

 

Голова комісії        О. ПЕТРЕНКО 

 

 

Заступник голови комісії       Є. КЛІМОВ 


